
Pagina 1 van 4                                                                                                                                                                                                                             

Besluitenlijst digitale vergadering raadscommissies Maatschappelijke Zaken op 9 juni 2020

Aanwezig: A. Boellaard (voorzitter), J. Braam (commissiegriffier), E. Leeger en R. Leeijen (CDA), F. van de Ven, B. van der Heijden en G. Jacobs 
(Lokaal), J. Raaimakers, J. Prinsen, P. Sleegers en J. van den Broek (SP), L. Verstegen, J. van der Giessen en M. Oosterwijk (D66), J. van der 
Dussen, A. van der Gein en N. Neijts (VVD), E. Neelen en B. van de Helm (Progressief Bernheze), A. Donkers (Politieke Partij Blanco). 
R. Wijdeven en R. van Moorselaar (wethouders)

Afwezig: -

Onderwerp Besluit Opmerkingen – Toezeggingen – Afspraken

1 Opening De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom. De vergadering is live via 
internet te volgen voor de inwoners en de pers. 
Er hebben zich 4 insprekers aangemeld voor agendapunt 8. 

2 Vaststellen van de agenda voor 
deze vergadering.

De agenda wordt gewijzigd 
vastgesteld.

De raadswerkgroep DNI heeft de voorzitter verzocht agendapunt 9 voor agendapunt 8 
te behandelen. De commissie is hiermee akkoord. 

3 Vaststellen van de besluitenlijst 
van de vergadering op 7 mei 2020

De besluitenlijst van 7 mei 2020 wordt 
ongewijzigd vastgesteld.

De heer Donkers is niet tevreden over de summiere besluitenlijst en mist de 
antwoorden op zijn rondvragen. De voorzitter wijst de heer Donkers op de mogelijkheid 
om de webcast terug te kijken waarbij geselecteerd kan worden op agendapunt èn op 
spreker. 

4 Mededelingen:  Wethouder Van Moorselaar heeft mededelingen gedaan over:
 Wachtlijsten BJG, Sociaal team en het Wmo team.
 Opvolging dienstverlening na faillissement van Hulpmiddelencentrum tot nu toe en 

het vervolgproces.
 Het leerlingenvervoer en de Voor Elkaar Pas en het uitstel hiervan tot de start van 

het nieuwe schooljaar.
 Het stilvallen van de aanpak van kunstwerken door onder ander de Coronacrisis. 
 Het zoeken van een nieuwe locatie voor kunstwerk Ballonvaart. 

5 Rondvraag Er zijn vragen ingediend door de volgende fracties::
1. SP over de berichten in de krant over het plaatsen van de AED’s en het resterende 

budget hiervoor. Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord door wethouder Van 
Moorselaar. Zie bijlage 1 van deze besluitenlijst.

2. D66 over de notitie ter informatie fusie Delta – Toermalijn en de rol van de 
gemeenteraad met betrekking tot de besluitvorming. Wethouder Van Moorselaar 
komt schriftelijk terug op deze vraag. Zie bijlage 1 van deze besluitenlijst.

3. Politieke Partij Blanco over de stand van zaken gebruik van budget MAB (Maatwerk 
Aanpak Bernheze) en de kosten van het voortraject door IPW. Wethouder Van 
Moorselaar komt schriftelijk op de vragen terug en neemt dan ook de stand van 
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zaken rondom het Stimuleringsfonds en het Maatschappelijk ondersteuningsfonds in 
de beantwoording mee. Zie bijlage 1, 2 en 3 van deze besluitenlijst.

4. Politieke Partij Blanco over de verschillende openingstijden en het aanbieden van 
diverse activiteiten na heropening van de gemeenschapshuizen na de Coronacrisis. 
Wethouder Van Moorselaar geeft aan dat de gemeente geen inspraak hierop heeft 
maar neemt het wel mee als het een keer ter sprake komt.

6 Stand van zaken transities 
Jeugdzorg, Wmo en 
Participatiewet

Wethouder Wijdeven heeft mededelingen gedaan over:
 Het aantal aanmeldingen en de afronding van de eerste TOZO regeling bij de 

Sociale Dienst Meierijstad. 
 De start van de tweede TOZO regeling in september en de vereiste waaraan de 

indiener moet voldoen. 
 De daling in de aanvragen minimaregelingen, de oorzaken hiervan en het mogelijk 

vervolg. 

7 Regionale samenwerking  Er zijn geen mededelingen. 

8 Scenario’s voor toekomst DNI De commissie adviseert de raad om 
het voorstel niet in de 
raadsvergadering van 25 juni te 
behandelen en daarvoor in de plaats 
het college de geformuleerde opdracht 
van de raadswerkgroep DNI mee te 
geven.  

De volgende personen hebben ingesproken: 
mevrouw Cuijpers namens De Eijnderic, de heer Frunt namens Burgerinitiatief 13445 
x De Pas, mevrouw Van Crey namens de bibliotheek en de heer Roemers namens  
De Pas. Meerdere reacties en inspreeknotities zijn in iBabs aan het agendapunt 
toegevoegd.
Mevrouw Neelen (Progressief Bernheze) legt, als woordvoerder van de 
raadswerkgroep DNI, het voorstel van de raadswerkgroep voor aan de commissie. 
De werkgroep stelt voor de raad te adviseren het agendapunt op 25 juni niet te 
behandelen omdat het voorstel van het college niet voor besluitvorming vatbaar is.
Mevrouw Neelen licht toe wat in het voorstel ontbreekt en nodig is voor een goede 
beoordeling en geeft daarbij aan wat ontbreekt aan het voorstel.  
De werkgroep stelt voor het college te vragen op korte termijn met de gemeenteraad 
kaders te stellen voor de DNI en op basis van deze kaders het gesprek met het 
bestuur van de DNI weer te hervatten en te komen tot een gedragen scenario voor 
de vernieuwing van de DNI.
De gehele commissie stemt in met het advies van de raadswerkgroep.

9 Garantstelling Stichting De Pas bij 
liquidatie 

De commissie adviseert de raad om 
het advies van de raadswerkgroep DNI 
over te nemen en het raadsbesluit te 
amenderen. 

De heer Van de Ven (Lokaal) legt, als woordvoerder van de raadswerkgroep DNI, het 
voorstel van de raadswerkgroep voor aan de commissie. Om uit de ontstane impasse 
rondom DNI te komen adviseert de werkgroep de gemeenteraad gebruik te maken 
van het voorkeursrecht om tot aankoop van het gebouw van stichting de Pas te 
komen, zodat de acute liquiditeitsproblemen vooralsnog opgelost zijn. Daardoor komt 
er tijd om tot een gefundeerd besluit te komen voor de vernieuwbouw- en 
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fusieplannen, zodat er voor het bestuur van DNI geen noodzaak is om tot liquidatie 
van de stichting over te gaan. 
De gehele commissie stemt in met het advies van de raadswerkgroep.  

10 Rapport rekenkamercommissie 
budgetsubsidies in Bernheze

De commissie geeft geen advies. De 
fracties komen op het voorstel terug in 
de raadsvergadering. 

 De voorgestelde tijdsplanning in de aanbevelingen van de rekenkamercommissie 
zijn niet meer haalbaar voor het college. De fracties overwegen het voorliggende 
raadsbesluit waarin het uitvoeren van de aanbevelingen gekoppeld is aan de 
voorgestelde tijdsplanning, te amenderen.

 Wethouder Van Moorselaar zegt toe na de zomer met (een delegatie van) de 
commissie MZ in gesprek te gaan over kaders voor de budgetsubsidies. Daartoe 
wordt een werkbijeenkomst gepland.  

 Politieke Partij Blanco heeft een schriftelijke vraag aan de rekenkamercommissie 
gesteld en inmiddels antwoord daarop gekregen. Het antwoord van de 
rekenkamercommissie stuurt de fractie door naar het college voor een reactie van 
het college hierop. 

11 Onderwijskansenbeleid 2020-2024 De commissie adviseert unaniem 
positief.

Er worden veel vragen gesteld. De vragen worden door wethouder Van Moorselaar 
en vakinhoudelijk ambtenaar mevrouw De Vroome beantwoord. 

12 Vaststellen gemeentelijke 
jaarstukken 2019

De fracties komen in de
raadsvergadering terug met een 
integrale reactie.

De VVD heeft technische vragen gesteld. De antwoorden zijn toegevoegd aan de 
vergaderstukken.

13 Eerste tussentijdse rapportage 
2020 gemeente Bernheze

De fracties komen in de
raadsvergadering terug met een 
integrale reactie.

14 Jaarstukken 2019 en Begroting 
2021 gemeenschapelijke regeling 
KCV

De commissie adviseert unaniem 
positief.

15 Jaarrekening 2019 en begroting 
2021 Werkvoorzieningschap NOB 
(GR)

De commissie adviseert unaniem 
positief.

16 Jaarrekening 2019 en concept 
begroting 2021 BHIC

De commissie adviseert unaniem 
positief.

17 Begroting 2021 en jaarrekening 
2019 van de Regionale 
Ambulance Voorziening (RAV)

De commissie adviseert unaniem 
positief.

Fractie VVD wil graag een keer in de commissie praten over de (financiële) gevolgen 
van de Coronacrisis voor de gemeente. 
Wethouder Van Moorselaar laat de beoordeling van dit verzoek en de urgentie 
hiervan over aan de agendacommissie.
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18 Jaarstukken 2019 en begroting 
2021 GGD Hart voor Brabant

De commissie adviseert unaniem 
positief.

19 Begroting 2021 en realisatie 2019 
Regionaal Bureau Leerplicht 
Brabant Noordoost (RBL BNO)

De commissie adviseert unaniem 
positief.

20 Ingekomen stukken Er zijn geen ingekomen stukken. 

21 Sluiting De voorzitter sluit om 23.05 uur de vergadering

Vastgesteld in de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken van 8 september 2020.

De commissiegriffier; de voorzitter;

Jolanda Braam Annemieke Boellaard

Bijlagen:
1. Beantwoording rondvragen van SP, D66 en Politieke Partij Blanco
2. Bijlage bij de beantwoording van rondvraag 3 – s.v.z. MAB en Ondersteuningsfonds Bernheze
3. Bijlage bij de beantwoording van rondvraag 3 – s.v.z. Stimuleringsregeling triggermoney


